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Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget har i brev af 17. februar 2016 stillet mig 

følgende spørgsmål 192 alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske af ikkemedlem af udvalget (MFU) Leif Lahn Jensen (S).  

 

Spørgsmål 192 

Ministeren har i svaret på spørgsmål S 507 anført, at: ”Kortlægningen viser blandt 

andet, at Region Sjælland generelt har en dårligere bredbåndsdækning end lands-

gennemsnittet”. Kan ministeren redegøre for de fakta, der ligger til grund for denne 

bemærkning? 

 

Svar 

Min bemærkning i svaret på spørgsmål S 507 byggede på oplysninger fra Energi-

styrelsens kortlægning af støtteberettigede adresser, som viste at der var markant 

flere tilskudsberettigede adresser i Region Sjælland end i de andre regioner. 

 

Oplysningen bygger alene på de faktiske tal – der er ikke lavet en opgørelse, hvor 

de støtteberettigede adresser sammenholdes med det samlede antal boliger, virk-

somheder og sommerhuse i de enkelte regioner. 

 

Den regionale fordeling af tilskudsberettigede adresser til bredbåndspuljen i 2016 

fremgår af nedenstående skema. 

 

Region Tilskudsberettigede adresser 

Region Hovedstaden              64.496  

Region Midtjylland              71.684  

Region Nordjylland              47.400  

Region Sjælland            104.865  

Region Syddanmark              48.349  

Antal tilskudsberetti-

gede adresser i alt            336.794  
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Kriterierne for, om en adresse er tilskudsberettiget i forhold til bredbåndspuljen, er, 

at adressen ikke har adgang til bredbånd med en hastighed på mere end 10 Mbit/s 

download og 2 Mbit/s upload, og at markedet ikke har planer om at forbedre dæk-

ningen inden for en treårig periode. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Lars Chr. Lilleholt 


